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 :)בסדר א"ב( המשתתפיםם חברי הפורו

 לריסה ווזנסנסקי ☒ אתי בנין ☒ אסתר וילקין ☒ אורית מרום ☒

 שמעון ברזני ☒ רונן רגב ☒ קלרה צימרמן ☐ מיכאל קלבנוב ☒

 

 שמעון ברזני :הפרוטוקול הוכן על ידי  שמעון ברזני ☒ מרכז הפורום:

 

 נושאים, החלטות ומשימות

 

 על ידי: הוצג ת"במפרט חנישינויים  .1 :נושא
ערן 

קינן/משה 
 יניב

 סיון והמלצות לגבי שינויים במפרטית , הצטבר נ"סיום שנת עבודה לפי מפרט חניעם  :הצגה

 (1) ות:החלט

יתבצעו אחת לשנה לאחר תיאום עם הגורמים המסחריים שנותנים פתרון השינויים 
מהשינויים הינם קוסמטיים וחלקם לצורך שיפור חלק  אפליקטיבי לציבור המודדים.

תקיים פגישת פורום קדסטר המשך לקבל התייחסות ת ואוטומציה של תהליך העבודה.
     ל לשינויים המוצעים."המנכ

 מועד לביצוע באחריות משימה

ומספר מודדים  חברות המפתחות אפליקציות למודדיםהמול תיאום 
 מייצגים

 מידי קינןערן 

 
 .פורום קדסטרחברי תפוצה: 

 אורחים              

         

              


